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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2020/21:1741 Hanteringen av pensionstillägget

Pensionsmyndigheten har blivit nedringd av arga pensionärer de senaste 
månaderna. Många som ringer hade lyssnat på löften om höjda pensioner och 
blev mycket besvikna när dessa uteblev. "Var är de 600 kronorna?" frågar man. 
Enligt myndighetens webbplats ska dessa utbetalas från och med september, 
och man ser där att det blir väldigt få som får just 600 kronor, vilket inte 
framgått på ett bra sätt. 

I pappersutskicket från Pensionsmyndigheten i början av 2021 till alla oss som 
får pension nämns inget om pensionstillägget, vilket hade varit önskvärt för att 
undvika den reaktion som kom. Vi måste också inse att pensionärer som är 
äldre inte alltid kan eller har möjlighet att gå in på webbsidor för att få korrekt 
information. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att förbättra informationen om och 
hanteringen av rörliga pensionsersättningar? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


